



# WEEKLY CONSTRUCTION UPDATE




Municipal Operations and Engineering  
 Ingénierie et opérations municipales  
 (506) 658-4455 Fax/Télécopieur : (506) 658-4740

[municipaloperations@saintjohn.ca](mailto:municipaloperations@saintjohn.ca) <http://www.saintjohn.ca>

**Construction Update/Nouvelles hebdomadaires** **Dec. 14, 2018 /le 14 dec 2018**

**Drive with Caution or Use Alternate Routes**  
**Police Will Be Monitoring Traffic**  
**Expect Traffic Interruptions**

**Conduisez prudemment ou utilisez un trajet de rechange.**  
**La police surveillera la circulation.**  
**S'attendre à des interruptions de la circulation.**

	
<p><b><u>Construction Update December 17 - 21, 2018</u></b></p> <p><b><u>Safe Clean Drinking Water Project (SCDWP)</u></b></p> <p><b><u>Primary Infrastructure</u></b></p> <p><b><u>Component 3-2 – Latimer Lake Dam and Intakes</u></b></p> <p>Dredging operations and new intake pipe installation will continue at Latimer Lake. The public and motorists are advised that there will continue to be increased heavy truck traffic on Eldersley Avenue and Latimore Lake Road from Pipeline Road East to Bustin Blvd. <b>Please use extreme caution when making the turn on Eldersley Avenue and Pipeline Road East</b> as trucks are slowly pulling out of Pipeline Road East.</p>	<p><b><u>Mise à jour de la construction 17 dec – 21 dec 2018</u></b></p> <p><b><u>Projet Eau potable et salubre</u></b></p> <p><b><u>Infrastructure primaire</u></b></p> <p><b><u>Élément 3-2 - Barrage de Lac Latimer et Prises d'eau</u></b></p> <p>Les opérations de dragage et l'installation de nouvelles conduites d'admission se poursuivront à Latimer Lake. Le public et les automobilistes sont avisés que la circulation de camions lourds sur l'avenue Eldersley et le chemin Latimore Lake continuera d'augmenter, du chemin Pipeline Est au boulevard Bustin. <b>Faites très attention lorsque vous tournez sur Eldersley Avenue et Pipeline Road East</b>, car les camions quittent lentement Pipeline Road East.</p>
<p><b><u>Additional Infrastructure</u></b></p> <p><b><u>Component 4-2 Water Transmission Piping (WTP to Commerce Drive)</u></b></p> <p>On Hickey Road, between Latimore lake Road and Loch Lomond Road Port City Water Partners will be completing intermittent construction work activities as part of the construction phase of the City of Saint John's Safe, Clean Drinking Water Project. At times, traffic may be reduced to one lane with traffic control.</p>	<p><b><u>Additional Infrastructure</u></b></p> <p><b><u>Élément 4-2 Tuyauterie de transmission (usine de traitement des eaux à la promenade Commerce)</u></b></p> <p>Au chemin Hickey, entre le chemin Latimore Lake et chemin Loch Lomond, Port City Water Partners effectuera des travaux intermittents dans le cadre de la phase de construction du projet Eau potable et salubre de la Ville de Saint John. Par moment, la circulation se limitera à une voie et sera dirigée par des signaleurs.</p>

**Component 5-1 Water Transmission Piping Rehabilitation (Lakewood Heights Pump Station to Westmorland Road)**

Installation of transmission piping connections is ongoing at Champlain Heights.

**Élément 5-1 Réhabilitation de tuyauterie de transmission (station de pompage Lakewood Heights au chemin Westmorland)**

L'installation de la tuyauterie de transmission connexions est en cours à Champlain Heights.